
Oświadczenie złożone 

przez senator Jadwigę Rotnicką 

na 47. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 sierpnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra aktywów państwowych Jacka Sasina 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z wypowiedzią pana Jarosława Kaczyńskiego na spotkaniu z mieszkańcami 23 lipca br. 

w podpoznańskim Kórniku: „Przy zakupie węgla mamy «wąskie gardło», bo jest problem z portami, które 

wyprzedało PO. Ale nikt nie będzie siedział w zimnym mieszkaniu, bo węgiel będzie. Dajemy dopłaty i bę-

dziemy robić wszystko, aby ceny były niższe”, proszę o udzielenie szczegółowej informacji, które porty 

w latach 2007–2015 zostały sprzedane przez Skarb Państwa. 

Z poważaniem 

Jadwiga Rotnicka 

 
 


